
多功能无线充
香薰机

使用说明书

使用产品前仔细阅读此说明书以保证产品得到正确使用

香薰机功能说明

产品操作

电源图标：触摸第一次，开启持续香薰雾化；
                 触摸第二次，开启间隙喷雾，
                 触摸第三次，关闭机器。

灯光图标：触摸第一次，开启七彩渐变灯光；
                 触摸第二次至第八次，固定对应颜色灯光。
                 触摸第九次，则关闭灯光。

保护功能：内置缺水保护芯片，检测无水后自动停止工作。

1.打开上盖                           2.往水箱中加入适量的水

3.插上充电线                            4.开启工作
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时钟功能说明

12小时制/24小时制时间设置按钮
单次长按该图标3秒，可切换12小时制/24小时制。当时间为12小时
制时，屏幕最左边会显示AM/PM图标。再次长按该图标3秒，AM/
PM会消失，时间切换成24小时制。

闹钟时间设置按钮
单次长按该图标3秒，时钟屏幕快速闪烁（当前为时钟设置），连
续单击该图标选择时间。后长按该图标3秒（切换分钟时间设置），
分钟屏幕快速闪烁，连续单击该图标，选择分钟时间，等待5秒滴声
后，闹铃图标灯光亮起，闹钟设置完成。再次长按闹铃图标3秒，
滴声后闹铃图标灯光熄灭；闹钟响时候单击任意图标取消铃声。
（若无需设置分钟时间，待设置好时钟时间，直接等待5秒闹钟设置完成。）

*闹钟注意事项:1.当处于12小时制模式时 按照PM(下午），AM（上午）图标提示调节闹钟时间

当地时间设置按钮
单次长按该图标3秒，时钟屏幕快速闪烁（当前为时钟设置），连
续单击该图标，选择正确时钟时间后，长按该图标3秒，分钟屏幕
快速闪烁（当前为分钟设置），连续单击该图标，选择正确分钟时
间，等待5秒即可完成当地时间设置。
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12/24H       Alarm Set    Time Set

基本参数

产品材质：ABS/PP
工作电压：12V
工作功率：≤24W
工作频率：2.4MHZ
水箱容量：150ml
雾化量：25mL/hr
执行标准：GB4706.1-2005
                 GB4706.48-2009
产地：中国 深圳

产品标配

香薰机主机x1、电源线x1、中英文说明书x1

注意事项

• 水箱最高水量为150毫升，注水量不能超出最高水位指示线，

否则会影响雾化效果或者漏水而导致主机的损坏。

• 雾化器请加注纯净水，以免因水内杂质而导致雾化器功能损坏，

以达到最佳保养效果。

•工作时水箱内部发出的声音为雾化工作的声音，厲于正常现象。

•工作时产品不能侧翻或摇晃否则可能会导致损坏

产品维护

使用要求
1.本产品适合与纯净水一起使用，不宜与腐蚀性液体一起使用。
2.如果操作不慎，水可能会泄漏到主机内部。如果是这样，
请立即拔下电源，倒出水，清洁机身，并在通风的地方放置约3天。
让它在使用后自然干燥。如有其他异常情况，请与当地经销商联系
或直接与我们联系。

1.不使用产品时，关闭产品开关及断开电源。
2.正确给水箱内倒入适量的水。
3.擦拭水箱及盖子上的水请用柔软的棉布。
4.雾化器局部清洁，请用棉球轻轻擦拭。
5.建议定期进行产品清洁。

您如果感觉到本产品可能出了什么故障时，请在向我们请求维修前确认以下几点:

只要一打开开关,
不到一秒钟时间,
香薰机就立刻
自动关闭

请确认水箱内是否有装水? 或者水量是否充足?
--请往容器内加水。
AC适配器与本产品是否接妥?
--请确认本产品与适配器已经完全接通。
请将充电线和插头再次从本产品拔下来，再次插紧本产品。

容器内水是否太少?或者太多?
--如果水不多请添加水，如果水超过了水位线请倒出来部分水。
超声波雾化片是否被玷污?
--请清洗容器内的雾化口，(用水淋柔软毛刷擦拭)
底部的吸气口是否布满灰尘?
--如果底部的进风口沾满了灰尘，那么抽风量将大为减少，从而
导致没有足够的风力将雾气喷出。

上盖是否盖好 (重合) ?
--重新安装上盖。
产品倾斜或者倒水的时候是否把水撒入到了出风口?
请将机子的水全部倒出，然后用力去甩掉内部的水分，然后
晾干之后重试。

没有喷雾或者
喷雾异常

香薰机漏水

无线充电：适用所有支持QI充电的手机等设备
无线充功率：10W
感应距离：4-6MM
转化效率：≥70%
充电方式：电磁感应
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To ensure the correct use of the product,please read this

user manual carefully 

User Manual

Multi-Function Wireless Charger

Aroma Diffuser

Use requirements. 
1. This product is suitable using clean water or pure water, Do not use 
corrosive liquids. 
2. If the operation is not correct, the water may leak into the main engine.
If in that case, please unplug the power immediately, pour out the water, 
clean the device and leave it in a ventilated place for about 3 days, let it dry
naturally before use it. If there is any other abnormal situation, please contact
the local dealer or contact us directly.

Aroma Diffuser Operation Guide

Product Operations

·Switch Button：
First time short press the switch button, turn on the continuous spray. 
Second time turn on the intermittent spray.
Third time turn off the spray.

·Light Button：
First time short press the light button, turn on gradient lights.
Second short press switches to a fixed light color, with each press switching 
the light color until the light is turned off.

·Protection Function:  Built in water shortage protection chipset,
automatically stop working after detecting the water tank without water.

1.Open the upper cover

3.Insert the power
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Clock Operation Guide Product Maintenance

1. When the product is not in use, turn off the product switch and disconnect 
the power supply.
2. Correctly pour the right amount of water into the water tank.
3. Please use soft cotton to wipe the water on the water tank and cover.
4. Please wipe the atomizer gently with cotton.
5. It is recommended to clean the product regularly.

If you feel that there may be something wrong with this product, please confirm the 
following points before asking us for repair:
As soon as you 
turn on the switch. 
Less than a second. 
The incense machine 
will immediately. 
Automatic shutdown,

Please make sure there is water in the tank. Or is there enough water?
--Please add water to the container.
Is the AC adapter properly connected to this product?
--Please make sure that this product is fully connected to the adapter.
Please unplug the charging wire and plug from this product again 
and plug in this product again.
Is there too little water in the container? Or too much?
--If there is not much water, please add water, and if the water exceeds 
the water mark, please pour out some of the water.
Is the ultrasonic atomization tablet defiled?
--Please clean the atomization port in the container (wipe with a soft 
brush)
Is the suction port at the bottom covered with dust?
--If the air intake at the bottom is covered with dust, the exhaust air 
volume will be greatly reduced, thus. As a result, there is not enough 
wind to spray the fog.
Is the upper cover covered (coincident)?
-- reinstall the upper cover
Is the water sprinkled into the air outlet when the product is tilted or 
poured? 
Please pour all the water out of the machine, then try hard to get rid 
of the moisture inside, then dry it and try again.

No spray or. 
Spray anomaly

Aromatherapy 
machine leakage

Product Specification

Material: ABS/PP
Voltage: 12V
Power: ≤ 24W
Frequency: 2.4MHZ
Capacity: 150ml
Atomization Amount : 25mL/hr
Standard: GB4706.1-2005
                GB4706.48-2009
Origin: Shenzhen, China

Product Contents

Product x1, Power Adapter x1, User Manual x1

Note

• The maximum water volume of the water tank is 150 ml, and the water 
injection volume shall not exceed the maximum water level indication line, 
otherwise the atomization effect will be affected or water leakage will cause 
damage to the machine

• Please fill the atomizer with pure water to avoid impurities in the water 
causing damage to the atomizer function and shortening its service life.

•During operation, the sound inside the water tank is the sound of
atomization, which is a normal phenomenon.

•Do not roll or shake the product at work, otherwise it may cause damage.

2. Add appropriate amount of water
to the water tank

4.Touch the switch button to turn on 
the device

12 Hour Clock/24 Hour Clock Time Setting Button
Press and hold the icon once for 3 seconds to switch between 12-hour and 24-hour 
time. When the time is in 12-hour format, the AM/PM icon is displayed on the left 
side of the screen. Press and hold the icon again for 3 seconds, AM/PM will disappear 
and the time will switch to 24-hour format.

Alarm Time Setting Button
Press the icon for 3 seconds, the clock screen will flash quickly (currently is hour set-
ting), click the icon continuously to set hour,after confirm the hour, soon press and 
hold the icon for 3 seconds, the minute screen will flash quickly (currently is minute 
setting), click the icon continuously to set the minute time, after confirm the minute, 
release the button and wait for 5 seconds after the beep sound, the alarm icon light 
will light up, and the alarm clock setting is completed.
Cancel the alarm is to press the icon for 3 seconds, the light of the alarm icon will 
turn off and with beep.
Click any icon to cancel the ring for the day.
（If there is no need to set the minute time, stop touch the button after confirm the hour time）

* Alarm clock notice: Adjust the alarm time according to the PM/AM icon when the time is 12-hour format. 

Local Time Setting Button
Press the icon for 3 seconds, the clock screen will flash quickly (currently is hour set-
ting), click the icon continuously to set hour,after confirm the hour, soon press and 
hold the icon for 3 seconds, the minute screen will flash quickly (currently is minute 
setting), click the icon continuously to set the minute time,  after confirm the minute
release the button to complete the local time setting.
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Wireless Charging : 
Available for all devices which support Qi 
standard smartphones and devices
Power: 10W
Charge Distance: 4-6 mm
Charge Method: Electromagnetic induction
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